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     INTERPELACJA  
 
 
W związku z kolejnym Komunikatem Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zielonej Górze  
z dnia 19.03.2020 roku w sprawie braku przydatności wody do spożycia w miejscowości Radomia  
i Buchałów zaopatrywanych z wodociągu publicznego Drzonów pragnę w imieniu mieszkańców 
zadać Panu Wójtowi poniższe pytania: 
1. kiedy ostatecznie mieszkańcy będą mieli zapewnione dostawy wody zgodnej z wymaganiami  
określonymi w rozporządzeniu Ministra Zdrowia z dnia 7 grudnia 2017 r. (Dz. U. z 2017, poz.2294, 
z późn.zm.) w sprawie jakości wody przeznaczonej do spożycia przez ludzi? 
2. dlaczego tak długo trwają prace odbiorowe inwestycji dot. modernizacji Stacji Uzdatniania Wody 
w Drzonowie? 
3. co stoi na przeszkodzie aby mieszkańcy mogli w pełni wykorzystywać możliwości SUW 
Drzonów? 
4. dlaczego płukanie sieci wodociągowej przełożono aż na koniec kwietnia 2020 r.? 
5. czy jednoznacznie można stwierdzić,że problemy z jakością wody nie biorą się ze złej jakości 
instalacji wodociągowej? 
6. czy występują inne czynniki mogące mieć wpływ na jakość wody ( np. wiosenne wylewanie na 
pola przez miejscowych rolników gnojowicy i osadów z oczyszczalni)?. 
 
Proszę o pilne wyjaśnienie i konieczne natychmiastowe działania. 
 
Mieszkańcy byli pełni nadziei i wiary, że modernizacja SUW Drzonów doprowadzi do długo 
oczekiwanego rozwiązania problemów z jakością wody dostarczanej do naszych domów. Jak do tej 
pory wydatkowane bardzo duże środki na tę inwestycję w ocenie mieszkańców nic nie zmieniły 
jeżeli chodzi o jakość wody. 
Pragniemy również podkreślić, iż mieszkańcy zauważają działania czynione przez Zakład Usług 
Komunalnych w Świdnicy już po ogłoszeniu Komunikatu PPIS ( informacja, dostarczana woda 
5l,beczkowóz), ale uznają, że środki przeznaczone na te działania można by wydać na inne cele i są 
to działania „po fakcie”. W naszej ocenie należy skupić się podejmując odpowiednie działania 
zabezpieczające i przeciwdziałając ewentualnym kolejnym zanieczyszczeniom sieci wodociągowej. 
 
 
w imieniu mieszkańców 
radny Gminy Świdnica 






